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Protokół Nr BRM.0012.2.3.2021 

posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej Ochrony Zdrowia i 
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 odbytego w dniu 22 marca 2021 roku. 
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Na stan 6 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 (w tym  

5 członków w trybie zdalnym) – lista obecności w załączeniu. 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Sylwia Barszczewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Karol Sobczak, 

 Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

 Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

 Zastępca Skarbnika Gminy – Magdalena Pietrzyk, 

 Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-

Drozd, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

 Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – 

Jadwiga Żychowska, 

 Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – 

Alicja Szałkowska, 

 Radna Rady Miejskiej w Olecku – Wioletta Dorota Żukowska,, 

 Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku – Marcin Małecki, 
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 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Marta Malinowska, 

 mieszkanka Olecka, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski, 

 Przedstawiciel lokalnego portalu internetowego – Dariusz Josiewicz. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

przywitała przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Materialne warunki funkcjonowania rodziny. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wnioski Komisji. 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

Do punktu 1 – Materialne warunki funkcjonowania rodziny. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

poprosiła o przedstawienie informacji Panią Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olecku. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Marta Malinowska 

przedstawiła informacje – w załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, jakie szczególne okoliczności muszą wystąpić, aby osoba mogła ubiegać się o 

specjalny zasiłek celowy. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Marta Malinowska 

odpowiedziała, że przepisy nie precyzują dokładnie, co należy spełnić i udokumentować, aby 

otrzymać taki zasiłek. Na pewno jest to uzależnione od posiadanych środków, musi też 

wystąpić pewna okoliczność np. niepełnosprawność, choroba. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, jakie są kryteria przyznawania stypendiów szkolnych. 
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Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Marta Malinowska 

odpowiedziała, że dochód na osobę w rodzinie nie może przekroczyć 528,00 zł. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, czy są bądź będą planowane szkolenia, rozmowy dla osób długo pozostających bez 

zatrudnienia w celu powrotu na rynek pracy. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Marta Malinowska 

odpowiedziała, że taki sposób wsparcia był realizowany poprzez partnerstwo w projektach 

unijnych z Fundacją Ziemi Oleckiej. Część osób po takich spotkaniach podjęła zatrudnienie. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

poprosiła o przedstawienie informacji Panią Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia 

i Bezpieczeństwa. 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd 

odpowiedziała, że skupiła się na zebraniu informacji z Wydziału Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska oraz Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. Wydział Spraw 

Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa w najbliższym czasie będzie starać się o pozyskanie 

środków zewnętrznych na funkcjonowanie w szczególności osób starszych. Będzie składany 

wniosek do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego na utworzenie Klubu Seniora. Dodała, że są 

przekazywane maseczki dla mieszkańców gminy, które wpłynęły z Urzędu Wojewódzkiego 

oraz realizowany jest dowóz osób starszych na szczepienia przeciw COVID-19. 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

przedstawiła informację w sprawie ilości przydzielonych mieszkań komunalnych rodzinom w 

latach 2020 – 2021 oraz innych danych mających wpływ na funkcjonowanie rodzin – w 

załączeniu do protokołu. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, czy w ubiegłym roku były przeprowadzone remonty mieszkań komunalnych. 

Zastępca Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Jadwiga 

Żychowska 

odpowiedziała, że remonty przeprowadzane są według potrzeb. W sytuacji, kiedy gmina ma 

udział w nieruchomości, w której znajdują się mieszkania komunalne, to gmina pokrywa 
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koszty w zależności od wielkości udziału. Wspólnoty mieszkaniowe podejmują uchwały 

dotyczące remontów budynków i gmina w większości przypadków płaci jednorazową swoją 

część po wykonanym remoncie. W ubiegłym roku został przeprowadzony remont budynku 

komunalnego w Dąbrowskich 5, został on docieplony i zmieniona elewacja. Do remontu 

pozostał budynek w Olszewie 9. Gmina będzie przygotowywać dokumentację techniczną i 

rozpoczną się starania o dofinansowanie na remont budynku. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

odczytała pismo mieszkańców bloków Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w 

Olecku znajdujących się przy ul. Kościuszki 9 i 11 dotyczące podwyżek opłat za lokale 

mieszkaniowe. 

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku – Marcin Małecki 

odpowiedział, że otrzymał identyczne pismo chwilę przed posiedzeniem komisji. Chciałby się 

przygotować do możliwości udzielenia odpowiedzi dla mieszkańców. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

poprosiła o przygotowanie dokładnej kalkulacji kosztów podwyżek w blokach TBS przy ul. 

Kościuszki 9 i 11 oraz kosztów funkcjonowania spółki po połączeniu z Przedsiębiorstwem 

Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Olecku. Z przykrością stwierdziła, iż jest rozczarowana, 

że na wczorajszym spotkaniu z mieszkańcami nie pojawił się pan prezes. Dodała, iż po 

połączeniu spółek miało być lepiej i taniej, a wychodzi na odwrót. Przypomniała, że była 

przeciwna połączenia spółek. 

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku – Marcin Małecki 

odpowiedział, że nie otrzymał zaproszenia od mieszkańców, żaden z mieszkańców również 

nie przyszedł do spółki i nie zakomunikował, że nie zgadza się z podwyżką. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

powiedziała, że to prezes powinien wyjść z inicjatywą spotkania z mieszkańcami.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

dodała, że podwyżki cen za lokale mieszkaniowe nie maja nic wspólnego z połączeniem 

spółek. Poinformowała, że jest zaplanowane spotkanie z mieszkańcami bloków TBS w dniu 

jutrzejszym. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 
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zapytała o wysokość kredytu pozostałego do spłaty przez Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego Sp. z o.o. w Olecku, zaciągniętego na budowę bloków przy ul. Kościuszki 9 i 11. 

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku – Marcin Małecki 

odpowiedział, że informacja zostanie przygotowana na piśmie. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

podkreślił, że połączenie spółek miało na celu usprawnienie działań na rzecz mieszkańców, 

przy założeniu, że nadal pozostaną spółkami prawa handlowego, których finansowanie ma 

być wynikiem dobrej działalności przedsiębiorstwa. Jeżeli mieszkańcy bloków TBS nie 

sfinansują swoimi wpłatami spłat rat kredytu zaciągniętego na budowę bloków oraz wpłat na 

fundusz remontowy, a spółka ustali niższe stawki czynszu to zapłacą za to wszyscy 

mieszkańcy gminy. Jeżeli spółka nie będzie mieć płynności finansowej to bank może 

przekazać budynki pod licytacje i wtedy prywatny właściciel będzie mógł podnieść czynsze 

kilkukrotnie.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

dodała, że ustawa o niektórych formach popierania budownictwa mieszkaniowego jasno 

określa w jaki sposób finansować budownictwo społeczne. Zaprzeczyła pojawiającym się 

informacją, iż podwyżki czynszu mają sfinansować budowę nowych mieszkań. 

Przewodniczący Komisji - Janina Anuszkiewicz 

uważa, że podwyżka jest zbyt wysoka. 

Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. w Olecku – Marcin Małecki 

dodał, że podwyżka nie była wyborem. Od 2017 roku spółka przechodziła poważny kryzys 

finansowy. Minimalny zysk jaki powinna wykazać spółka to 220 tyś. zł, aby pokryć bieżące 

zobowiązania i spłatę rat kapitałowych kredytów zaciągniętych na budowę budynków przy 

ul. Kościuszki. Zysk za poprzedni rok wyniósł 120 tyś. zł. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała gdzie planowana jest budowa nowych budynków. Uważa, że zarobki są zbyt niskie 

aby płacić tak wysoki czynsz.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 
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odpowiedziała, że na przestrzeni ostatnich 10 lat kwota minimalna wynagrodzenia wzrosła z 

1.850,00 zł do 2.800,00 zł brutto. W budownictwie społecznym każdy budynek ma obliczany 

czynsz w taki sposób, aby się samofinansować. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że planuje się budowę nowych budynków na Osiedlu Lesk. 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

a) projekt uchwały w sprawie nadania medalu „Zasłużony dla Olecka” 

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd  

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania 

medalu „Zasłużony dla Olecka”. 

b) projekt uchwały w sprawie częściowego zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej 

od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Olecko za 2021 

rok  

Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-Drozd  

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie częściowego zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od 
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przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Olecko za 2021 rok. 

c) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 – etap 2A 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska  

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, czy teren objęty planem to teren, na którym miała powstać żwirownia. 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska  

odpowiedziała, że nie. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja,  przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

Olecku w obrębie ewidencyjnym Olecko 1 – etap 2A. 

d) projekt uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko 

Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami – Alicja 

Szałkowska  

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 3 głosach za, 1 głosie przeciw i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie  zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko. 
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e) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Olecko 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Olecko. 

f) projekt uchwały w sprawie powierzenia wykonywania zadań własnych Gminy 

Olecko Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. z siedzibą w Olecku 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powierzenia 

wykonywania zadań własnych Gminy Olecko Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. z siedzibą w Olecku. 

g) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane  

z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego  

w Brukseli 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

h) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości nagród sportowych dla 

zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub 

krajowym współzawodnictwie sportowym 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się, pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzaju i wysokości nagród sportowych dla zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym lub krajowym 

współzawodnictwie sportowym. 

i) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sposobu ustalania cen i opłat oraz 

zasad i trybu korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy 

Olecko 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

uważa, że regulamin będzie szkodliwy dla gminy, gdyż będzie uznaniowy. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, że ustalenie cen będzie zależne od tego, czy będą realizowane zadania 

własne gminy w porozumieniu z gminą. Jeżeli byłoby zorganizowane wydarzenie, za które 

będzie pobierana opłata wtedy kalkulacja ceny będzie opierać się z uwzględnieniem pełnych 

kosztów utrzymania dotyczących eksploatacji i utrzymania danego obiektu bądź urządzenia. 
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Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że zapisy przedstawione w projekcie uchwały są bardziej precyzyjne niż w 

obowiązującej uchwale. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja,  przy 4 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie sposobu ustalania cen i opłat oraz zasad  

i trybu korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Olecko. 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Zastępca Skarbnika Gminy – Magdalena Pietrzyk 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

k) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2032 

Zastępca Skarbnika Gminy – Magdalena Pietrzyk 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032. 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 
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dodał, iż są przygotowywane 4 dodatkowe projekty uchwał. Jedna będzie dotyczyć przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Olecko na rok 2021 oraz 3 projekty w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego dotyczącego przejęcia przez Gminę Olecko zadań Gmin 

Kowale Oleckie, Świętajno oraz Wieliczki z zakresu organizacji publicznego transportu 

zbiorowego. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, czy były prowadzone rozmowy z wójtami. 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że tak. Przedstawione projekty będą na prośbę i za zgodą wójtów. 

Innych pytań ani uwag nie zgłaszano. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

poinformowała, iż zostało przygotowane głosowanie odnośnie wyrażenia opinii na 

przedstawioną propozycję zespołu PL-US wybudowania w naszej gminie instalacji RET-D5 

obniżającej koszty gospodarowania odpadami. Dodała, iż odbyły się dwa spotkania z 

przedstawicielami firmy. Przedstawiciel firmy poprosił o przedstawienie opinii całej rady w 

związku z czym zostało przygotowane głosowanie, aby móc udzielić odpowiedzi. 

Pytań ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków) przy 2 głosach za i 2 głosach wstrzymujących się, 

pozytywnie zaopiniowała propozycję zespołu PL-US wybudowania w naszej gminie 

instalacji RET-D5 obniżającej koszty gospodarowania odpadami. 

Do punktu 4 – Wnioski Komisji. 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 
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wystąpił w następujących sprawach: 

 zwrócił się z prośbą, aby w pierwszej kolejności na posiedzeniach komisji były 

opiniowane projekty uchwał, a następnie omawiane dodatkowe tematy; 

 zwrócił się z prośbą, aby wystąpić do radnych z zapytaniem, czy są chętni na 

przeprowadzenie szkolenia on-line z Panem Marcinem Adamczykiem, czy wolą 

poczekać do zniesienia obostrzeń i przeprowadzić szkolenie w formie tradycyjnej; 

 zwrócił się z prośbą, aby umieścić herb Olecka na autobusach. 

 
Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
odpowiedział, że szkolenie w formie on-line jest cały czas aktualne. 
 
Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 
dodał, że trwają rozmowy z przedsiębiorcą odnośnie umieszczenia herbu na autobusach. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Janina Anuszkiewicz 

Protokołowała 

Sylwia Barszczewska 

 


